



ST4025A

袋鼠袋自动贴袋机

Sweater Front Pocket Setter

SCAN HERE TO SEE
OPERATION VIDEO



扫描二维码观看操作视频



采用缝料直驱系列 4025 机头，全自动免烫贴袋机，适用于中厚料产品的外贴袋，专用于针织卫衣的前袋鼠袋制做以及针织后背贴工艺；
标准配置已包含对条格面料功能，只需在开袋面选择对条功能即可；
定位吸风功能，吸风强度可根据面料的厚薄和弹性程度自行调节；
自动折料，自动起缝，自动收料，自动断线感应，正常效率每分钟3-4个口袋(双线口袋)

With Sewtech direct drive 4025 sewing head, high speed, perfect finishing. Designed for sweater front pocket setting and knits back patch. By selecting "check material mode", machine automatically change to check material mode. Automatic folding, feeding, stitching, collecting and also break thread detect, normal efficiency is 3-4 pockets/minute. Vacuum positioning system, for different kind of materials, you can freely adjust the vacuum strength to hold the material.

技术参数(Tech & Parameters):

最大转速/Max speed: 2800 RPM
工作转速/Recommend speed: 2200-2400 RPM
缝距/stitch length: 0.1-12.7mm
锁式线迹/Lock stitch 断线感应/thread breakage detect
车缝区域/Max pocket area: 400 x 250mm
最小车缝区域/min pocket size: 65x65mm(需要换外压框/optional parts needed)
花样数据储存量/Pattern quantity in memory: 999 + USB memory
产品计数/work piece counter: 上/下计数/ up/down (0-9999)

自动折料, 自动送料, 自动收料/ Automatic folding, feeding, collecting

用电/power & consumption: 220V 1P 50/60Hz, 2.5Kw (direct drive)
用气/Air pressure: 5 Bar (低压保护/Low air-pressure alert: 低于5 bar 报警/below bar)
生产效率/Efficiency: 每分钟约 3-4个口袋/ 3-4 pockets per minute

归类(Category):

针织贴袋, 斜纹裤贴袋, 中厚料贴袋, 裤子贴袋, 全自动贴袋;
Knits pocket, twill materials pocket, mid-heavy materials, trousers pocket, fully automatic pocket setter;

